
Pytanie: 

Witam serdecznie panie Wójcie  

1.Mam pytanie odnośnie autobusów chodzi głównie o sobotę i niedzielę dlaczego 

zostały zabrane i co możemy zrobić aby je przywrócić, jakie stanowisko zajmuje 

gmina. 

 

2. Pytanie kiedy będzie upiększanie wioski Grabowiec ..  

 

Odpowiedź: 

Dzień dobry, 

1. W odpowiedzi na Pani pytanie informuję, że PKS Zielona Góra Sp. z o.o. jest firmą 

komercyjną, niezależną od Gminy Świdnica. Na chwilę obecną nie mamy wpływu 

na to jak i gdzie jeżdżą autobusy tej firmy. O zmianach w rozkładach jazdy  Urząd 

Gminy nie jest informowany, ani zmiany te nie są z nami konsultowane. 

Przypuszczać należy, że PKS likwiduje bądź zawiesza kursy na liniach, które nie 

przynoszą im wymiernego zysku.  

W lipcu br. powstała Spółka pod nazwą Zielonogórska Komunikacja Powiatowa z 

siedzibą w Świdnicy, która od dnia 1 września br. będzie realizowała połączenia 

autobusowe w ramach 6 linii na terenie naszej gminy, z perspektywą dalszego 

rozwoju. 

2. Zgodnie z ustalonym harmonogramem prac pielęgnacyjnych na gminnych 

terenach zielonych prace w miejscowości Grabowiec zaplanowane są na początek 

miesiąca września. Jednakże z uwagi na kłopoty  kadrowe termin upiększenia 

miejscowości Grabowiec może ulec zmianie. 

 

Pozdrawiam, 

Izabela Mazurkiewicz 

Zastępca wójta gminy Świdnica 

 

 

 


